
Usnesení  z jednání zastupitelstva obce ve Svitávce,
konaného dne 12. 7. 2004 v malém sále OÚ

1. Jednání zahájil a řídil starosta obce p. Šváb a řídilo se tímto programem:
• Žádost motokrosového klubu o podporu při provozování motokrosového sportu
• Petice občanů proti povolení provozování motokrosového sportu
• Žádost kynologického klubu o finanční dotaci ve výši 30.000,-Kč
• Informace o stavu jezu
• Žádost o pronájem obecních prostor na provozování lékárny
• Projednání změn jednacího řádu
• Diskuse, závěr.
Schváleno 14 hlasy

2. Zastupitelstvo obce projednalo Žádost Motokrosového klubu o podporu při
provozování motokrosového sportu a v návaznosti na to zastupitelstvo obce
projednalo petici občanů (č.j.: 87/2004/vn.) proti provozování tohoto sportu.
Zastupitelstvo obce  se usneslo na  předložení souhlasu finančnímu úřadu a OŽP o
vyjmutí této lokality ze zemědělského půdního fondu.
Hlasování: Pro p. Mazal, p. Mgr. Antl, p. Mgr. Randula, p. Blaha, p. ing. Vašíček, p.
ing. Zapletal, p. Zoubek, p. Šváb , Proti: p. Cvrkalová, p. Hoffmanová, zdržení: p..
Makovská, p. Dvořák, p. Hanák

3. Zastupitelstvo obce  projednalo žádost kynologického klubu Svitávka o dotaci ve výši
30.000,-Kč na dobudování zařízení a opravu střechy kynologického zařízení.
Zastupitelstvo obce  se usneslo na snížení  částky na 15.000,-Kč s tím, že částka bude
proplacena na faktury. Hlasování: 14 pro

4. Zastupitelstvo obce  se usneslo na schválení žádosti p. Mgr. Štycha o finanční dar ve
výši 2.000,-Kč na pořádání letního tábora na diplomy a ceny. Hlasování: 14 pro.

5. Starosta obce informoval zastupitelstvo obce o stavu jezu a jednání, které se
uskutečnilo ve čtvrtek 8.7. 2004 za účasti obce, Povodí Moravy a OŽP Boskovice a
správce konkursní podstaty Amcan Trading.

6. Zastupitelstvo obce  se usneslo na schválení změn Jednacího řádu zastupitelstva obce
Svitávka. Hlasování: 14 pro.

7. Zastupitelstvo obce   se usneslo na  schválení  žádosti p. Mgr. Zedka o pronájem
obecních prostor pro provozování lékárny v budově MŠ. Hlasování: 14 pro.

8. Zastupitelstvo obce  se usneslo na schválení částky 10.000,-Kč na pořízení cen ve
fotosoutěži pořádané kulturní komisí ve Svitávce. Hlasování: 14 pro.



9. Diskuse: p. Kupsa žádá OZ o řešení situace při výpadcích el. energie v centru
Svitávky (pekárna, Ovocentrum) potažmo přístupu pracovníků JME k transformátoru
v parku OÚ přes závoru. Starosta obce projedná tento problém s JME. Dále p. Kupsa
žádá o řešení příjezdové cesty ke školní tělocvičně po jeho pozemku. Bude vyvoláno
jednání komise výstavby s panem Kupsou po zaměření hranice pozemku. )

10. Zastupitelstvo obce  se usneslo na likvidaci havarijních a zdraví ohrožujících stromů
v parku OÚ.

11. Zastupitelstvo obce  se neusneslo na  koupi minigolfového hřiště: Hlasování: pro 6
hlasů (p. Šváb, p. Makovská, p. PaedDr. Hoffmanová, p. Cvrkalová, p. Dvořák, p.
Blaha), proti: 3 hlasy p. Mazal, p. ing. Zapletal, p. Zoubek, zdržení: 5 hlasů: p. Mgr.
Antl, p. Mgr. Randula, p. Hanák, p. ing. Cetkovský, p. ing. Vašíček.

Jednání započalo v 18.00 hod., skončilo ve 20.45 hod.

Zapsala: Dřevová

Usnesení ověřili:


